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 ZÁPIS ZE ZASEDÁNÍ AKADEMICKÉHO SENÁTU SU OPF 

Poř. číslo zápisu:  24 

Datum zasedání:  27. 11. 2019 

Přítomni:  Bauerová, Braciníková, Buryová, Chmielová, Škrabal, Turečková, 
Verner  

Omluveni:  Bernatík, Franěk, Majerová, Šimáková 

Hosté:   Stavárek 

 

Program:  

1. Úvod, schválení programu 
2. Organizace procesu voleb do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě 

za Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné pro funkční období 2020–2023 
3. Různé 

 
 
1. Úvod, schválení programu 
 
Na úvod místopředsedkyně senátu přivítala přítomné senátory i hosta, vyjmenovala jednotlivé 
body programu a konstatovala, že Akademický senát je usnášeníschopný. Přítomní členové 
senátu s navrženým programem vyslovili souhlas. Žádný další bod programu nebyl navržen.  
 
Hlasování   
Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

       
 
2. Organizace procesu voleb do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě za 

Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné pro funkční období 2020–2023 
 

Ing. Chmielová seznámila senátory s dopisem, který obdržela předsedkyně senátu dr. Majerová 
od dr. Bernatíka. Dr. Bernatík dle článku 4 Volebního řádu Akademického senátu Slezské 
univerzity v Opavě vyhlásil volby do AS SU na funkční období březen 2020 až únor 2023. Dále 
byli senátoři informováni o zřízení ústřední volební komise ve složení: 

- Ing. Radim Dolák, Ph.D.  
- RNDr. Petr Blaschke, Ph.D. 
- Mgr. Ondřej Mazurek 
- JUDr. Marie Sciskalová, Ph.D. 
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Za každou součást je tam jeden člen. Na základě tohoto dopisu je nutné, aby AS SU OPF 
zabezpečil volby do AS SU a jmenoval členy dílčí volební komise.   
 
Ing. Chmielová připomněla, že členství v dílčí volební komisi je neslučitelné s kandidaturou do 
senátu. Byli tedy oslovováni lidé, kteří už dopředu věděli, že nebudou chtít kandidovat.  
 
Místopředsedkyně senátu vyzvala senátory k podávání návrhu na členy dílčí volební komise 
pro volby do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě za Obchodně podnikatelskou 
fakultu v Karviné pro funkční období 2020-2023. Za akademické zaměstnance byla navržena 
Ing. Lucie Meixnerová, Ph.D. (navrhuje Ing. Bauerová) a PhDr. Hanne-Lore Bobáková, Ph.D. 
(navrhuje Ing. Chmielová) a jako zástupce studentské komory byl navržen Adam Brychci 
(navrhuje Ing. Škrabal). Všichni navržení členové byli předem tázáni a s návrhem vyslovili 
souhlas.  
 
Ing. Chmielová také poděkovala paní Hudecové a doc. Pellešové, které ji byly nápomocny při 
oslovování potenciálních členů pro dílčí volební komisi za OPF a rovněž děkuje výše 
navrženým členům, kteří byli ochotni se podílet na organizaci voleb do AS SU za OPF. 
 
Místopředsedkyně AS SU OPF vyzvala přítomné senátory k hlasování o členech dílčí volební 
komise.  
 
Hlasování o členech dílčí volební komise: 

Ing. Lucie Meixnerová, Ph.D. Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
PhDr. Hanne-Lore Bobáková, Ph.D. Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 
Adam Brychci Pro: 7 Proti: 0 Zdrželi se: 0 

 
Usnesení:  
Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v Karviné 
schvaluje dílčí volební komisi pro volby do Akademického senátu Slezské univerzity v Opavě za 
Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné pro funkční období 2020-2023 ve složení: Ing. 
Lucie Meixnerová, Ph.D., PhDr. Hanne-Lore Bobáková, Ph.D. a Adam Brychci. 
 
3. Různé  
 
1) Dr. Turečková vznesla dotaz, zda máme nějaká pravidla, kterým subjektům pronajímáme 
prostory fakulty. Zda je tam např. politické omezení.   
 
Děkan prof. Stavárek uvedl, že co se týče komerčního pronájmu, pak se nesetkal s tím, že by 
nějakou akci z podstaty organizace zamítli.  
Prostory pro akci mladých konzervativců byly pronajaty za tržní ceny. Bylo dohodnuto, že na 
pozvánce na akci nebude nikde zmíněna fakulta. Prostě se to jenom konalo v prostorách fakulty.  
Prostory pronajímáme i politickým stranám. Dáváme si ale pozor při předvolebních akcích, kdy 
politiky odmítáme. Toto se řeší na poradě vedení. Je jedna výjimka, a to je pronájem pro město, 
kdy město žádá o pronájem z důvodu zastupitelstva. 
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2) Dr. Turečková se dále zeptala, kdo obecně na fakultě rozhoduje o tom, že se na soukromou 
akci dostane logo fakulty.  
 
Děkan prof. Stavárek uvedl, že netuší o kterou akci se jedná. Dr. Turečková uvedla, že se 
jednalo o soukromou akci „Svobodní lidé kraje Moravskoslezského – Sametový Revolver 
Ostrava“ a doložila pozvánku, na které bylo uvedeno logo fakulty. Organizátorem akce byl 
Tomáš Heryán. Děkan prof. Stavárek uvedl, že o této aktivitě ví, že dostal informaci, že se bude 
jednat o propagaci fakulty na středních školách ve smyslu, že středním školám budou předány 
informace a propagační materiály o fakultě. Logo tam je z toho důvodu, že jde o propagaci 
fakulty mezi středoškolskými studenty. Otázkou je, jestli je účinná a zda se ukáže jako dobrá 
nebo špatná. Motivací bylo dostat se do povědomí středoškolských studentů. V případě, že 
součástí nějaké akce je propagace fakulty, je dobré, když o tom někdo z vedení fakulty ví a 
souhlasí s tím. Po dohodě se členem vedení je možno logo fakulty použít, v rámci svých 
kompetencí.  
 
Ing. Braciníková se zeptala, zda se řeší logo fakulty nebo soukromá aktivita T. Heryána a v čem 
je problém.  
 
Dr. Turečková uvedla, že podle informací, které obdržela z jedné ostravské střední školy, nešlo 
o propagaci fakulty, ale o propagaci soukromé akce, na kterou mělo vedení středních škol 
hlavně vyslat své studenty, a že nabyla dojmu, že komunikace organizátora směrem k vedení 
této školy nebyla vhodná. Proto se pozastavila nad tím, že na jednu stranu „bojujeme o každého 
studenta“, a na stranu druhou fakulta zastřeší akci, která může budit u vedení některých 
středních škol rozpaky a oslabit naši pozici při propagaci naší fakulty mezi střední školou a 
jejími studenty. Proto chtěla vědět, na základě jakých pravidel fakulta rozhoduje o připojení 
loga na jakoukoli soukromou akci. 
 
Dr. Buryová se zeptala, zda je to individuální nebo kolektivní rozhodnutí? Kdo o přiřazení loga 
fakulty konkrétně rozhoduje a podle jakého klíče? 
 
Děkan prof. Stavárek informoval, že těch akcí, které pořádáme, moc není. Např. Majáles, kde 
vystupujeme jako reklamní partner, je jistou formou propagace. Z organizačního pohledu do 
toho nezasahujeme. Uvedl, že o zmiňované akci Tomáš Heryán hovořil s ním a podle jeho 
informací měl o pořádané akci informovat i rektora Pavla Tuleju a proděkana Mariana 
Lebiedzika. Není to děláno tak, že by o tom nikdo nevěděl. Otázka je, jak to dopadlo, to je věc 
druhá. O tom nejsou informace. 
 
Ing. Bauerová doplnila, že by bylo dobré, kdyby měl děkan či vedení vždy zpětnou vazbu. 
Důležitý je také samotný výběr lidí, kteří mají školu propagovat. Mělo by se promyslet, na jaké 
lidi se v tomto směru obracet.   
 
 
Místopředsedkyně senátu informovala o dalším zasedání senátu, které by se mělo uskutečnit 
18. 12. 2019. Z předchozích zkušeností je pravděpodobné, že na prosincové zasedání senátu 
nebudou předloženy žádné materiály a v takovém případě by se zasedání senátu konalo až 
v novém roce 2020.  
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Ing. Chmielová připomněla senátorům „Vánoční večírek senátu“, který se bude konat 18. 12. 
2019 v restauraci Mr. Pizza od 17:00 hod. 
 
Příští zasedání AS SU OPF se uskuteční dne 18. 12. 2019 ve 13:00 hod v místnosti A308. 
 
 
Za správnost:  
Ing. Petra Chmielová 
 
Zapsala:  
Ing. Lucie Bínová 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

~	5	~ 
 

Usnesení ze zasedání AS SU OPF ze dne 27. 11. 2019 
 

1. Akademický senát Slezské univerzity v Opavě, Obchodně podnikatelské fakulty v 
Karviné schvaluje dílčí volební komisi pro volby do Akademického senátu Slezské 
univerzity v Opavě za Obchodně podnikatelskou fakultu v Karviné pro funkční období 
2020-2023 ve složení: Ing. Lucie Meixnerová, Ph.D., PhDr. Hanne-Lore Bobáková, 
Ph.D. a Adam Brychci. 

 
 
 
 
 
 
 

 
 
 

 
Ing. Petra Chmielová 
místopředsedkyně AS SU OPF 
 
  


